

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစုသို့ မင်္ဂလာပါ။

အယောက်စီတိုင်းအတွက် ပျော်ရွှင်ဖွယ်ကောင်းသော အားလပ်နားရက် ဖြစ်ပါလိမ့်မယ်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။ ယခုအပတ်သတင်းလွှာကို ယနေ့ ဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးအတွင်း၌ အသိအမှတ်ပြုမှုများကို မြှင့်တင်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ် စတင်လိုပါသည်။ ယခုအပတ်တွင် DCSD နှင့် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့တို့သည် အမျိုးသားကျောင်း ဘတ်စကား အန္တရာယ်ကင်းရေး ရက်သတ္တပတ် နှင့် ဘတ်စကားမောင်းသူအား ကျေးဇူးတင်အသိအမှတ်ပြုခြင်း ရက်သတ္တပတ် ချီးကျူးဂုဏ်ပြုခြင်း အခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘတ်စကားမောင်းသူများအား ကျောင်းသားများအပေါ် မိမိတို့၏ ထားရှိသည့်ကတိကဝတ်အတွက် ကျေးဇူးတင်လျက်ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့် အောက်တိုဘာလ 2 ရက်နေ့က အမျိုးသား ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက် မှုဆိုင်ရာ အလုပ်သမားများ၏ အသိအမှတ်ပြုနေ့ (National Custodial Worker's Recognition Day) ကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့ မီးမောင်းထိုးပြခဲ့ပါသည်။ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သူများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဆောက်အဦများနှင့် စင်တာများ သန့်ရှင်းမှုရှိစေရန် ထူးခြားဆန်းကျယ်သောအလုပ်ကို လုပ်ဆောင်ကြရပြီး ကပ်ရောဂါကူးစက်မှုကာလအတွင်း၌ အဆောက်အဦများ သန့်ရှင်းနေစေရန်နှင့် သန့်စင်မှုများကို အတိုင်းထက်ပိုပြီး လုပ်ဆောင်ခဲ့ကြပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်သူများအား မိမိတို့၏ အလုပ်ကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်မှုများအတွက် ကျေးဇူးတင်လျက် အသိအမှတ်ပြုပါသည်။

ထို့အပြင် DCSD နှင့် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့တို့သည် ရင်သားကင်ဆာရောဂါ အသိပညာပေးခြင်းလ၊ ကြီးနိုင်ငယ်ညှင်း တားဆီးကာကွယ်ခြင်းလ နှင့် အမျိုးသားကျောင်း စိတ်ပညာဆိုင်ရာရက်သတ္တပတ် (နိုဝင်ဘာလ 8-12 ရက်၊ 2021) များကိုလည်း အသိအမှတ်ပြုခဲ့ပါသည်။ ဤစဉ်ဆောင်ရွက်လုပ်ငန်းများသည် ခရိုင်အတွက် အရေးကြီးပြီး ယခုလ၏ ဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးအတွင်း၌ ၎င်းတို့အား အသိအမှတ်ပြုရန်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ဂုဏ်ယူပါသည်။

ပရိတ်သတ်အကြိုက် ကျောင်းသား

ယခုအပတ်တွင် Chamblee အလယ်တန်းကျောင်းရှိ ရှစ်တန်း ကျောင်းသား Andes Finch အား မီးမောင်းထိုးပြလိုပါသည်။ ဤမဂ္ဂနက်ကျောင်းသားသည် Jack Kent Cooke Young ပညာသင်ဆုရ ကျောင်းသားအတွက် ရွေးချယ်ခံခဲ့ရပါသည်။ Andes သည် လျှောက်ထားသူ ကျောင်းသားအယောက် 1,000 ထဲမှ ရွေးချယ်ခံရသည့် 60 ဦးထဲတွင် တစ်ဦးအပါအဝင်ဖြစ်ပါသည်။ Jack Kent Cooke Foundation သည် ငွေကြေးဆိုင်ရာ ထောက်ပံ့မှု လိုအပ်သော အထူး အလားအလာရှိသည့် ကျောင်းသားများ၏ ပညာရေးကို မြှင့်တင်ရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။ Foundation သည် 2000 ခုနှစ်မှစ၍ ဘက်စုံ ပညာရေးဆိုင်ရာ အကြံပေးခြင်း နှင့် အခြား ပံ့ပိုး ဝန်ဆောင်မှုများနှင့်အတူ ရှစ်တန်းကျောင်းသား 2,930 ကျော်အား ပညာသင်ဆုများကို \$230 သန်း ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ Andes အား ချီးကျူးဂုဏ်ယူပါသည်။ ထူးချွန်သော ဤကျောင်းသားအတွက် မီးမောင်းထိုးပြရန် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူပါသည်။

အင်္ဂါနေ့ အဖွဲ့ (Team Tuesday)

ပြီးခဲ့သည့်အပတ်တွင် #TeamTuesday အတွက် DCSD ၏ Federal Programs အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာ Dr. Myisha Warren အား ကျွန်ုပ် အသိအမှတ်ပြုခဲ့ပါသည်။ သင်၏ ခိုင်မာသော ခေါင်းဆောင်မှု၊ ပညာရေး အောင်မြင်မှု တိုးတက်စေခြင်း နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ ထူးချွန်မှုအတွက် လိုအပ်သော အရင်းအမြစ်များကို တန်းတူညီမျှ ရရှိစေရန် သေချာဆောင်ရွက်ခြင်း တို့အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

အများပြည်သူ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး

မကြာသေးမှီက The King Center နှင့်အတူ အွန်လိုင်းနည်းပညာမှတစ်ဆင့် အကြမ်းမဖက်မှုဆိုင်ရာ သင်တန်း စက်ရှင်သို့ တက်ရောက်ခဲ့သည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD ရဲအရာရှိ 56 ဦးအား ကျွန်ုပ် အသိအမှတ်ပြုလိုပါသည်။ သင်တန်း စက်ရှင်သည် ကျောင်းအတွင်းများ၌ ကျောင်းသား၏ သဘောထား ကွဲလွဲမှုများ၊ ရန်ပွဲများ၊ ဝန်ထမ်းများ ပြဿနာဖြစ်ခြင်း၊ ပစ္စည်းဥစ္စာ ပျက်စီးမှု၊ ခိုးယူမှု နှင့် နေ့စဉ် အခြေအနေများအမျိုးမျိုး တို့မှ ပြင်းထန်သောအခြေ အနေများကို ကိုင်တွယ်ရာတွင် ၎င်းပဋိပက္ခ နှင့် ပြင်းထန်မှုအရှိန်အားလျော့ ချခြင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုများကို တိုးမြှင့်လာစေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများကို ကာကွယ်မှုနှင့် ဘေးကင်းရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပေးသော အများပြည်သူ ဘေးကင်းလုံခြုံရေး ဌာနအား ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

ဟစ္စပိန်းနစ် အမွေအနှစ်လ (Hispanic Heritage Month)

ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာများ နှင့် ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များသည် ဟစ္စပိန်းနစ် အမွေအနှစ်လအား ဖန်တီးမှုနည်းလမ်းများဖြင့် ဂုဏ်ပြုဆင်နွှဲကြသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်မှာ အလွန်ကောင်းပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ နိုင်ငံနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းကို အပြုသဘောဆောင်သော ကြွယ်ဝချမ်းသာစေသော ဟစ္စပိန်းနစ် အမေရိကန်လူမျိုး မျိုးဆက်သား များအား ကျွန်ုပ်တို့ ဂုဏ်ပြုပါသည်။ DCSD သည် လှပစွာ မတူကွဲပြားသော ခရိုင်ကျောင်းတစ်ခုဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ မတူကွဲပြားမှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ ဂုဏ်ပြုပါသည်။ ဟစ္စပိန်းနစ် အမွေအနှစ်လကို ဂုဏ်ပြုကျင်းပခဲ့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုမှု ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း စစ်တမ်း

DCSD သည် လောလောဆယ်တွင် တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုမှု သက်တမ်းတိုးခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်ကို လုပ်ဆောင်နေပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်၏ အစိတ်အပိုင်းတွင် ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများထံမှ တုံ့ပြန်ချက်များကို ကောက်ခံစုဆောင်းခြင်းဖြစ်သည်။ မိသားစု နှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း ပါဝင်သက်ဆိုင်သူ စစ်တမ်း (Family and Community Stakeholder Survey) ထဲတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြပါရန် သင့်အား ကျွန်ုပ်တို့ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ ဤစစ်တမ်း၏ ရလဒ်များနှင့်အတူ ပါဝင်သက်ဆိုင်သူ၏ ရှေးအသုံးအဆောင်များကို ခရိုင်၏ တရားဝင်အသိအမှတ်ပြုမှု သက်တမ်းတိုးခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်ထဲတွင် အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

မိသားစု နှင့် ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်း ပါဝင်သက်ဆိုင်သူ စစ်တမ်းကို အောက်ပါ ဘာသာစကားများဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသည် - အမ်ဟာရစ်၊ အာရဗီ၊ ဘာလီ၊ မြန်မာ၊ တရုတ်၊ အင်္ဂလိပ်၊ ပြင်သစ်၊ ဟိန္ဒူ၊ နီပေါ၊ ဆိုမာလီ၊ စပိန်၊ ဆွာဒီလီ၊ တီဂရီ၊ တီဂရီနာ နှင့် ဗီယက်နမ် ဘာသာစကား တို့ဖြစ်ပါသည်။ စစ်တမ်းသည် လျှို့ဝှက်ထားရန် ဖြစ်ပြီး ပြီးစီးဖြည့်စွက်ရန် အချိန် ဆယ်မိနစ်သာ ကြာပါသည်။ စစ်တမ်းအား အောက်ပါလင့်ခ် သို့ ရယူနိုင်ပါသည် - <https://survey.sogosurvey.com/r/eY7000>

COVID စစ်ဆေးမှုများနှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း

DCSD သည် COVID-19 စစ်ဆေးမှု နှင့် ကာကွယ်ဆေးထိုးခြင်း ဆေးခန်းကို ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်သမားများ၊ ကျောင်းသားများ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်းများတို့အတွက် ပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးများနှင့် စစ်ဆေးမှုများကို အသက်အရွယ်အားလုံးအတွက် အခမဲ့ ရရှိနိုင်ပါသည်။ နောက်တစ်ကြိမ်အတွက် အစီအစဉ်ကို လာမည့် သောကြာနေ့၊ အောက်တိုဘာလ 22 ရက်၊ နေ့လယ် 12 နာရီ မှ ညနေ 4:30 နာရီအထိ Administrative & Instructional Complex, 1701 Mountain Industrial Blvd, Stone Mountain, GA တွင် ပြုလုပ်မည် ဖြစ်ပါသည်။ COVID-19 စစ်ဆေးမှုကို Doraville သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး စင်တာ၊ DCSD ၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဌာန နှင့် Panthersville သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး စင်တာ များ၌လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။ နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် www.freecovidtesting.us/dekalb တွင် လည်ပတ်ကြည့်ပါ။

ဘက်စုံ မဟာ စီမံကိန်း မြို့တော်ခန်းမစည်းအဝေး

DCSD သည် အွန်လိုင်းနည်းပညာဖြင့် ဘက်စုံ မဟာ စီမံကိန်း မြို့တော်ခန်းမစည်းအဝေး (CMP) ကို ယခုအပတ်တွင် ပြုလုပ်ကျင်းပပါသည်။ DCSD ၏ မဟာ အစီအစဉ် လုပ်ငန်းစဉ်တွင် ကျောင်းများနှင့် စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ပံ့ပိုးမှု အဆောက်အအုံများအားလုံးကို အကဲဖြတ်စစ်ဆေးခြင်း ပါဝင်ပြီး ခရိုင်၏ ပညာရေးဆိုင်ရာ မစ်ရှင်ကို ပံ့ပိုးရန် အခြေခံအဆောက် အအုံလည်း ပါဝင်ပါသည်။ ဤလုပ်ငန်းစဉ်တွင် နောင်လာမည့် Educational Special Purpose Local Option Sales Tax (ပညာရေးဆိုင်ရာ အထူး ရည်ရွယ်ချက် ဒေသခံ ရွေးချယ်မှု အရောင်းအခွန်) (E-SPLOST) စီမံကိန်းစာရင်းအတွက် ဦးစားပေးချက်များကို ဖွံ့ဖြိုးလုပ်ဆောင်ရန် အသုံးပြုမည့် ကျောင်း အဆောက်အအုံများအကြောင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအား စုဆောင်းခြင်း ပါဝင်ပါသည်။ အချက်အလက်များ ထပ်မံရယူရန် နှင့် အချိန်ဇယား ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာ](#)တွင် နှိပ်ပါ။

အဆိုပါ မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးများသည် အကြံဉာဏ်များပေးရန် နှင့် ထင်မြင်ချက်များပေးရန် အခွင့်အလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ CMP လုပ်ငန်းစဉ်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ကျွန်ုပ်တို့၏ ပိုမိုကျယ်ပြန့်သော သက်ဆိုင်သူအဖွဲ့တို့နှင့် ယုံကြည်မှု တည်ဆောက်ရန် နှင့် ရှင်းလင်းမြင်သာမှု အတွက် အထောက်အကူပြုစေမည်မှာ ကျွန်ုပ် ယုံကြည်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် E-SPLIST IV နှင့် V လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများအားလုံးကို ပြန်လည်ပေါင်းစည်းရန် ဆောင်ရွက်နေပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြီးကြပ်မှုအသစ်နှင့် အစီရင်ခံမှု ကိရိယာများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ ရပ်ရွာအသိုင်းအဝိုင်းများနှင့် ဝေမျှရန် စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ ခရိုင်တစ်ခုအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ရှေ့သို့နှင့် မြင့်ရာသို့ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားပါမည်။

ခရိုင်၏ နောက်ဆုံး သတင်းအချက်အလက်များကို ရယူရန် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ [ဝဘ်ဆိုဒ်](#) နှင့် သင့်ကလေးကျောင်း၏ ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် ဆက်လက် ကြည့်ရှုသွားပါ။ သာလွန်ကောင်းမွန်သော ရက်သတ္တပတ် ဖြစ်ပါစေ။